
اگر خداوند نمونههایی از عصمت را در معرض نگاه بشر قرار نداده بود، چطور با عدالت خدا

سازگار بود
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متن پرسش

سلام علیکم: استاد عزیز من فایل سخنرانی شما را در خصوص عصمت معصومین گوش دادم و سوالی

برایم حل نشده و آن اینکه آیا معصومین از ابتدای تولد معصوم بوده اند و به عبارت دیگر عصمت

تکوینی چرا به آنها داده شده؟ چرا به ما داده نشده این با عدالت خداوند سازگار است؟

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: بحمداالله این موضوع در شرح آیهی 33 سورهی احزاب در بحثی که بر روی

سورهی احزاب شده، مورد بررسی قرار گرفت سعی بفرماد مطلب را در آنجا دنبال بفرماد. به این

موضوع فکر کنید که اگر خداوند نمونههایی از عصمت را در معرض نگاه بشر قرار نداده بود، چطور با

عدالت خدا سازگار بود که ما را به چیزی بخواند که نمونهای از آن را نشان نمیدهد. موفق باشید


